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Προς τις Πρυτανικές αρχές του Παν. Θεσσαλίας 
 
Βόλος, 19/6/2007 
 
H έκτακτη ΓΣ του Συλλόγου ∆ιδασκόντων του ΠΘ (13/6/2007) συζήτησε αναλυτικά το θέµα των 
κοσµητορικών εκλογών που, όπως είναι γνωστό, πραγµατοποιήθηκαν για τελευταία φορά µε την 
παλαιά νοµοθεσία όσον αφορά τη σύνθεση του εκλεκτορικού σώµατος. 
 
Ήδη στην προηγούµενη έκτακτη ΓΣ του Συλλόγου που πραγµατοποιήθηκε στις 9/5/2007, το 
σώµα  είχε εκφράσει την έντονη ανησυχία του για τον ορισµό φοιτητών-εκλεκτόρων στη Σχολή 
Επιστηµών το Ανθρώπου από τα παλαιά ∆ιοικητικά Συµβούλια των φοιτητών, ενώ εκλέγονταν 
ήδη νέα. Για την ανησυχία του αυτή ενηµέρωσε µε επιστολή που εστάλη στις 10/5/2007 στον 
απερχόµενο κοσµήτορα της Σχολής, συνάδελφο Σ. Περεντίδη. O  κ. Περεντίδης, αναφερόµενος 
στο άρθρο 22 του Ν. 3549/20-3-2007 (άρθρο που αφορούσε αποκλειστικά εκπροσώπους των 
φοιτητών στα πανεπιστηµιακά όργανα µε ετήσια θητεία και όχι εκλέκτορες για την εκλογή 
προέδρων, κοσµητόρων και πρυτάνεων) απήντησε στην επιστολή που του απεστάλη από το ∆Σ 
του Συλλόγου ότι ορθώς οι εκλέκτορες φοιτητές  ορίσθηκαν από τα ∆Σ των φοιτητικών 
Συλλόγων που εκλέχθηκαν το 2006. 
 
Στην έκτακτη ΓΣ του Συλλόγου ∆ιδασκόντων του ΠΘ (13/6/2007) συνάδελφοι επαναληθαν στο 
ίδιο θέµα, και, αναφερόµενοι στις πρόσφατες εκλογές για την ανάδειξη Κοσµήτορα της 
Πολυτεχνικής Σχολής ενηµέρωσαν το σώµα ότι δεν εφαρµόστηκε στην Πολυτεχνική Σχολή η 
ερµηνεία του κ. Περεντίδη αλλά (πλην του ενός Τµήµατος) διαφορετική  ερµηνεία του νόµου. 
 
Με δεδοµένο ότι α) στο ίδιο ίδρυµα πραγµατοποιήθηκαν εκλογές κοσµητόρων µε διαφορετικούς 
τρόπους και β) ήδη διενεργούνται σε διάφορα Τµήµατα του Πανεπιστηµίου εκλογές Προέδρων, η 
ΓΣ του Συλλόγου ∆ιδασκόντων ανέθεσε στο ∆Σ να σας αποστείλει  την παρούσα επιστολή 
ερωτώντας σας τι µέτρα προτίθεστε να λάβετε ούτως ώστε αφενός µεν να ακολουθηθεί ενιαία 
διαδικασία, αφετέρου δε να µην αµφισβητηθεί η εγκυρότητα των εκλογών για την ανάδειξη 
Προέδρων Τµηµάτων και Κοσµητόρων στο Πανεπιστήµιό µας.  
 
 
 
Με εκτίµηση  
  
 
Ο Πρόεδρος Η Γραµµατέας 
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